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Geachte raad,

A.s. maandag 12 mei is het debat “Ruimtelijk Ontwikkelplan en grondexploitatie
Noorderkwartier”.

Wij zijn bij meerdere klankbordgroep bijeenkomsten geweest en lezen de thema’s die daar aan
de orde kwamen terug in de goed uitgewerkte en goed onderbouwde schriftelijke reactie van 8
mei die als één van de bijlagen bij de agendapunten staat.

Wij beide als bewoners herkennen ons in de bewoners gerelateerde punten. Met dank aan de
(vanzelfsprekend geanonimiseerde) opsteller(s).

Vooral willen we benadrukken op de thema’s:

Bouwhoogte en ruimtelijke effecten.

In de klankbordgroep is beloofd de lessen van het Schaepmanbolwerk ter harte te
nemen. Niet te dicht op elkaar, minder verstening, meer groen, echter die lessen lijken
toch niet geleerd. De Assiesstraat versteend nu terwijl het behouden van de bestaande
“lage” groenstrook in de eerste bijeenkomsten van de klankbordgroep beaamd werd als
een prima invulling om groen te (be)houden en verstening tegen te gaan.

Verkeersafwikkeling en sluipverkeer.

Alle suggesties in de klankbordgroep om nu al de Assiesstraat verkeerstechnisch te
verbeteren zijn niet opgepakt. Handhaving 30km op de dagelijks als racebaan gebruikte
straat, een knip of poller eventueel halverwege, verkeersremmende maatregelen, het is
allemaal niet gebeurd. Dat belooft niet veel goeds voor de toekomst als één of meer van
deze eenvoudige maatregelen al niet gerealiseerd worden.

Gebrekkige participatie en schijninspraak.

De klankbordgroep heeft wat ons betreft niet voldoende gefunctioneerd. Geen echte
participatie maar eerder gedetailleerde informatie avonden voor een select gezelschap.

 

In de verwachting dat dit alles meegenomen wordt in het aanstaande debat,

Met vriendelijke groeten,

 

 




